
  

   

BJERGMARKSKOLEN 
 

Bjergmarkskolen  
Skolebestyrelsen 
 
Tidspunkt: Onsdag den 25. Oktober kl 17.00 – 19:30 
Hvor: Blok M 
Deltagere: 
Fravær: Jasper, Semir, Stine, Katrine (Udmeldt dags dato) 
 
Dagsorden 

1) Godkendelse af dagsorden 
2) Valg af forpersonsteam  
3) Løbende emner (til orientering) 
4) Elevrådet  
5) Mobilfri SFO2 
6) Økonomi/budget 2024  
7) Tildelingsmodel - arbejdsgruppe  
8) Mulig kommunikation til alle om skolens økonomiske situation 
9) Skriv fra skolebestyrelsen til klasserne der sammenlægges  
10) Dagsorden til næste gang  
11) Evt. 

 

Løbende emner (til orientering): 

 
  

 Godkendelse af dagsorden  

 

Ansvarlig 

 

Thomas L 

Formål: 

 

Fremstilling: 

Formålet med punktet er, at SKB kan komme med punkter, hvis der er opstået 

et behov siden dagsorden blev udsendt 

SKB godkender dagsorden, hvis der ikke er indvendinger. 

Referat: Punktet med Mobilfri sfo 2. Punktet rykkes, så den nye sfo leder, Pia, starter og 

kan byde ind i punktet. Punktet tages op ved næste møde. 

 

 

 

 Valg af forpersonsteam 

Ansvarlig 

 

Per 

Formål: 

 

 

 

 

Fremstilling: 

Ida meldte sidste gang at hun er udtrådt af skolebestyrelsen, så der skal vælges 

ny forperson. Jasper vil gerne fortsætte i delt partnerskab, eller som 

næstforperson. Det blev på sidste møde aftalt at alle kunne tænke over om de 

havde lyst til det. 

 

Referat: Vi mangler et medlem og 2 suppleanter, men venter med at søge nye engang til 
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foråret. 

 

Katrine (Udmeldt dags dato) 

 

Ny forperson er sket ved valg, dags dato og ny forperson er Thomas L. (sammen 

med Jasper). 

 

 

 

 Løbende emner (til orientering 

Ansvarlig 

 

Thomas L (alle) 

Formål: 

 

 

 

 

Fremstilling: 

Disse emner er kun til orientering. Skal der behandles noget, eller tages en 

beslutning skal de have et særskilt punkt. 

• Renovering af skolen 

• Den gode historie om bjergmarksskolen 

• Sammenlægning af klasser på 3 årgange 

• Økonomi 2023 inkl nedskæringer og sammenlægninger 

• Arbejdsgruppe om klassesammenlægninger fremadrettet 

• Elevrådet 

• Skolebestyrelsesnetværk 

• Ergonomi 

 

Referat: Renovering af skolen. 

• Kommunen har udlagt ny byggezone, ud mod Fælleden, til en ny 

blok. Per er løbende til møder omkring projektet. 

Der skal dog stadig løbende kigges på forbedringer ang udluftning. 

Per inviterer Simon og Astrid (Elevrådet) med til byggemøderne. 

 

Der er et forslag fra Elevrådet om vandautomaten i Blok B kan repareres. 

 

Den gode historie om bjergmarksskolen 

• Punktet er rykket til næste gang. 

 

Sammenlægning af klasser på 3 årgange 

• Der er holdt forældremøder på årgangene. 

 

Økonomi 2023 inkl nedskæringer og sammenlægninger 

• Der tales om nedskæringerne og sammenlægningerne. 

 

Arbejdsgruppe om klassesammenlægninger fremadrettet 

• Vi besluttede sidst at Thomas L. , Frederik, Per og Jakob mødes og 

diskuterer det. 

  

Skolebestyrelsesnetværk 

• Der er et netværk i kommunen. 

 

Ergonomi 

• Emnet er debatteret og lukkes. 

 

 

 Elevrådet 

Ansvarlig Simon 

Formål: 

 

Fremstilling: 

Formålet med punktet er at SKB er orienteret om elevrådets arbejde. 

 

Referat: 6. og 7. årgang laver grupper i klasserne og laver en hel OL-dag. De arbejder 

sammen med Peter om emnet. Det kunne prøves af og når der er det ”Rigtige” 

OL i 2024, kan det spredes ud til hele skolen. 
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Elevrådet har også talt om en loppemarkedsdag.  

Der er et forslag om en recycling dag hvor man kan bytte tøj, legetøj osv. 

 

Elevrådet vil gerne have postkasser og plakater. Man skal kunne bruge 

postkasserne til at spørge elevrådet om diverse. Plakaten skulle være med 

billeder af elevrådet.  

Jakob taler med Hanne. 

 

Man ønsker teambuilding for elevrådet. Den er i ved at være undervejs. 

 

 

 Mobilfri SFO2 

Ansvarlig 

 

Per 

Formål: 

 

 

Fremstilling: 

Punktet har til formål at diskutere brugen af mobiltelefoner i SFO2. Per 

undersøger om det er muligt at få deltagelse af den nye SFO leder via teams, og 

evt en af pædagogerne. Hvis der ikke er deltagelse af dem, så udgår punktet. 

 

Referat: 

 

 

Punktet med Mobilfri sfo 2. Punktet rykkes, så den nye sfo leder, Pia, starter og 

kan byde ind i punktet. Punktet tages op ved næste møde. 

 

 

 Økonomi/budget 2024 
 

Ansvarlig 

 

Per 

Formål: 

 

 

 

 

Fremstilling: 

Med den nuværende situation er vi nødt til at se fremad. Hvordan påvirker den 

nuværende økonomi næste skoleår? Starter man med et kæmpe minus og er på 

bagkant fra start? Skal vi tage nogle forholdsregler. 

  

Referat: 

 

 

Per har gennemgået skolens økonomiske situation og skolen har lige nu et 

underskud på 7,4 mio.  

 

 Tildelingsmodel 

Ansvarlig 

 

Thomas L 

Formål: 

 

 

 

 

 

Fremstilling: 

Det er tydeligt at modellen ikke virker hensigtsmæssigt for Bjergmarksskolen, så 

der er nødt til at ske noget den konto. Modellen er i gang med at blive evalueret 

i kommunen, så det er nu vi har en mulighed. Skal der nedsættes en gruppe der 

taler med politikere? Eller hvordan griber vi det an? 

Der har tidligere været dialog med de andre skoler i kommunen, men de har ikke 

haft samme interesser som os. 

 

Referat: 

 

 

Per har været til møde, og der er høring senere omkring en justering af 

modellen. 

Den 20/11 kl.17 mødes Thomas S. Og Thomas L. På Pers kontor og laver et 

høringssvar.  

 

 Mulig kommunikation til alle om skolens økonomiske situation 

Ansvarlig 

 

Thomas L 

Formål: 

 

 

Det skal diskuteres om skolen skal melde noget ud til alle forældre om skolens 

økonomiske situation, nedskæringer og klassesammenlægninger. 

Argumenter imod: Det risikerer at skabe unødig støj og en masse henvendelse 
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Fremstilling: 

Argumenter for: Det er vigtigt at der ikke bliver skabt historier rundt omkring, 

men at skolen laver fortællingen  

 

Referat: 

 

 

Per laver et kort skriv som beskriver problematikken. 

 

 

 Skriv fra skolebestyrelsen til klasserne der sammenlægges 

Ansvarlig 

 

Thomas L 

Formål: 

 

Fremstilling: 

Der er foreslået forskellige udgaver af hvad skolebestyrelsen kan stå sammen 

om at skrive ud til forældrene på de årgange som er berørte.  

Referat: 

 

 

Der udsendes ikke noget fra bestyrelsen. 

 

 Dagsorden til næste gang 

Ansvarlig 

 

Thomas L 

Formål: 

 

Fremstilling: 

For at alle har mulighed for at være med vender vi hvilke emner der skal på 

dagsordenen næste gang. Der er mange emner at vælge mellem (se 

emnebanken). 

 

 

Referat: 

 

 

Per orienterer om afgangsprøver 22/23. 

 

Punktet løbende punkter er en god ide at fastholde fremover. 

 

Opfølgning på fagfordeling. 

 

Mobilfri sfo 2. 

 

Løbende tale om renovering. 

 

Evt. Tage en snak om senere skoledage. 

 

 Evt. 

Ansvarlig 

 

 

Alle 

 

Referat: Vi kører videre med møder, uden tid, på de kommende møder. 

 

Der er spørgsmål til opvarmede, tomme lokaler. 

 

 

 

 

Emnebank 

Hvordan er skolevejen til skolen set ud fra hvor børnene kommer fra? 

Årgangssamarbejde – vil være et tilbagevendende punkt. 

Forventninger til forældre, hvad forventer vi og hvad kan vi forvente. Hvordan sikrer vi, at vi 

kommer ud til alle forældre. 

Repræsentation af specialklasserne 

Hvordan arbejder vi med de ting vi ser? 

Hvordan fastholder vi eleverne på Bjergmarkskolen, jvf. elever der flytter til privatskoler? Hvor 

mange flytter egentlig? 

Kan vi undersøge hvad folk siger om Bjergmarkskolen? 



5 

Samarbejdet med børnehaverne? 

Vikarer – Hvordan bruges de? Hvordan introduceres de? Hvordan rekrutteres de? 

Hvordan sammensættes klasserne? 

Undervisningseffekt CEPOS – Kigge 5-6 år tilbage 

Indsamling af midler til f.eks. lejrskole eller renovering af skole 

Arbejdsdag 


